
Protokół  
z  wyjazdowego posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw

Socjalnych w Parku Wodnym Redzikowo 
dnia 19 listopada 2024r.

Komisja w składzie: 
- Agnieszka Bonalska, 
- Anna Jaworska , 
- Agnieszka Żebiałowicz- Łach, 
- Marian Kużel. 

oraz z udziałem kierownictwa Parku Wodnego Redzikowo Pani Prezes oraz 
głównej księgowej.

Celem posiedzenia Komisja było uzyskanie informacji dotyczącej  działalności 
Parku Wodnego.

Pani prezes omówiła działalność  Kompleksu Rekreacyjnego, a w nim hali 
basenowej, sauny, kręgielni, krioterapii , gokartów okresie wiosenno /letnim           
oraz od 19 października lodowiska, z nowością śnieżną tubą.

 Cyklicznie organizowane są takie imprezy jak mikołajki na łyżwach, sylwester na 
lodzie, nocna jazda na łyżwach, czy karnawał dla dzieci na łyżwach. 

Z karnetów dużej rodziny skorzystało 896 osób, a z karnetów seniora 944 osoby. 

Z basenu korzystają od bieżącego roku ,,zerówki,,  ze szkoły z Redzikowa, 
Bierkowa, Włynkówka, Wrześcia oraz młodzież  7 i 8 klasy tylko z Redzikowa i  
dzieci klas 1 do 6 z pozostałych szkół gminy.

 Krioterapia /zapisy w CUS ie  /odbywają się w  4 turnusach    od września do 
listopada oraz od lutego do marca liczących  od 100 do120 osób na turnus. 

 Zawarto  umowę z NFZ dotyczącą wsparcia rehabilitacji oraz użytkowania 
infrastruktury. 

Park Wodny jest przed zmianą zagospodarowania pomieszczeń. Przetarg na remont
ma się odbyć na początku przyszłego roku. Remont nie spowoduje przerwy w 



działalności.

 Pomieszczenie znajdujące się przy Orliku wymaga kapitalnego remontu ze 
względu na uszkodzony dach, a murawa renowacji obiektu. 

Na tym zakończono protokół i podpisano. 

Przewodniczący Komisji

         Marian Kużel                    


